
OVER A CUP OF COFFEE: PRACTICAL DISCUSSION FOR THE HR COMMUNITY 

 

 

Bryan Cave Leighton Paisner (formerly Goltsblat BLP in Russia), Accace, Brunel Russia are pleased to invite you to a 

webinar  “Over a Cup of Coffee: Practical Discussion for the HR Community”. 

The webinar will take place on 29 May, starting at 11.00 a.m.   

The webinar is intended for  HR directors, accountants and in-house counsel. 

Participation is free. 

We will address the following practical issues: 

 Insights into how HR operates during the coronavirus pandemic 

 The main changes for HR managers 

 Permits in Russia  (for operating organisations and ones operating “as it were”)  

 Returning to the office (right now and until all restrictions are lifted ) 

 What challenges did companies face during self-isolation?  Tentative take-aways   

 Market trends and HR functions during quarantine  

Webinar speakers: 

 Oxana Pakhomova, HR Director Russia and CIS, Ingenico Group 

 Elena Makarova, HR Director, Accace Russia  

 Nadezhda Ilyushina, Head of Employment, Pension & Benefits,  Bryan Cave Leighton Paisner (Russia) 

 Ekaterina Makarova, Personnel Management Business Partner (Russia and CIS countries), DeLonghi Group 

 Natalia Serzhanova, Senior Recruitment Consultant and Business Coach, Brunel Russia 

The event will be in Russian. 

Registration. For all matters related to participation, please write to seminar@bclplaw.com 

 

Юридическая фирма Bryan Cave Leighton Paisner Russia (ранее в России – Goltsblat BLP), компания Accace (Эккейс) 

и Brunel Russia приглашают Вас принять участие в вебинаре «За чашкой кофе: практическая дискуссия для HR 

сommunity». 

Вебинар пройдет 29 мая, начало в 11.00. Участие бесплатное.  

Вебинар предназначен для HR директоров, бухгалтеров и инхаус юристов. 

В ходе дискуссии мы обсудим следующие практические вопросы: 

 Работа HR во время коронавируса. Взгляд изнутри 

 Основные изменения в жизни кадровика 

 Пропуска в Москве (для работающих и не очень организаций) 

 Выходим в офис (с настоящего момента и до снятия всех ограничений) 

 С чем сталкивались компании в период изоляции? Первые итоги 

 Тенденции рынка и HR функции в период карантина 

Спикеры вебинара: 
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 Оксана Пахомова, директор по персоналу в России и СНГ Ingenico Group 

 Елена Макарова, HR директор Accace Russia 

 Надежда Илюшина, руководитель практики трудового права Bryan Cave Leighton Paisner (Russia) 

 Екатерина Макарова, бизнес-партнёр по управлению персоналом (Россия и страны СНГ) DeLonghi 

Group 

 Наталья Сержанова, cтарший консультант по подбору персонала и бизнес тренер Brunel Russia 

Рабочий язык мероприятия – русский. 

Регистрация. По всем вопросам участия обращайтесь, пожалуйста, на адрес электронной почты 

seminar@bclplaw.com. 
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